
 لارستان
 درخواست هاي مهم معاون استاندار 

 و فرماندار ويژه لارستان
 از وزير راه و شهرسازي

علي اكبر نجيب زاده معاون استاندار و فرماندار ويژه لارستان در ديدار 
با وزير راه و شهرسازي در شهر لار خواستار چهار بانده شـدن مـحـور      

بندرعبـاس   –لارستان 
شـيـراز     -و لارستان   

 .شد
بــه گــزارش روابــط     
عمومي فـرمـانـداري    
ويژه لارسـتـان؛ وي     

با تـوجـه بـه        :  افزود
استاندارد نـبـودن و       
خطرناك بـودن ايـن     
جاده، وزارت راه و     

 .شهرسازي مي بايست هرچه سريعتر اين مهم را در اولويت قرار دهد 
فرماندار لارستان درباره ديگر مطالبه اهالي منطقه لارسـتـان، جـنـوب         

بستك  –دوبانده شدن مسير لارستان : فارس و شمال هرمزگان بيان كرد
 .بندرلنگه نيز از ديگر مطالبات اين مناطق است  –
نجيب زاده با اشاره به گستردگي وسعت شهرستان لارستان در مقـايسـه    

به دليل بعد مسافت :  با ساير شهرستان هاي كشور و استان ، تصريح كرد
زياد مركز شهرستان تا مراكز بخش ها و روستاهاي تابعه ضرورت دارد 
به راههاي اصلي و فرعي بين لار تا مركز بخش ها و روستـاهـا تـوجـه       
شود و واقعا در زمينه راههاي روستايي نيازمند توجه بيشتري هستيـم و    
در اين خصوص عقب ماندگي داريم و بايد در مورد احداث راهـهـاي     

 .فرعي و اصلي جاده هاي روستايي اقدام جدي صورت گيرد
معاون استاندار در بخش ديگري از سخنان خود به موضوع راه آهن هـم  

 –لارسـتـان        –كشيدن خط ريلي شـيـراز       :  اشاره كرد و اظهار داشت
بندرعباس از آرزوهاي ديرينه مردم جنوب است و انتظار اين است كه  
هرچه سريعتر اين پروژه را شروع نموده تا مردم در رفاه و آسـايـش       

 .بيشتر در اين مسيرهاي طولاني  سفر كنند
وي در ادامه از وزير راه و شهرسازي درخواست كرد كه در صـورت    
امكان يك تيم كارشناسي به لارستان اعزام تا مقايسه بين راههـاي ايـن     
شهرستان و ديگر شهرستانهاي استان صورت پذيرد و اگر در اين زمينه 
به اين شهرستان كم لطفي شده است در دولت تدبير و امـيـد جـبـران         

 .گردد
گفتني است فرماندار ويژه لارستان همچنين در موارد ديگري كـه بـه       
حوزه وزارت راه و شهرسازي مربوط مي شود نيز با وزير راه مذاكـره  

  .كرد
نهمين جلسه ي مجمع شهرداريهاي لارستان 

 بزرگ در شهر جويم برگزار شد
به گزارش روابط عمومي شهرداري لار، در اين جلسه كـه بـا حضـور        
قنبرنژاد شهردار لار، محسني شهردار بيرم، دست پاك شهـردار خـور،     
كارگر شهردار بنارويه، خادم پور شهردار اوز، اسدي رئـيـس شـوراي      
اسلامي شهر جويم و موسوي بخشدار اين منطقه به ميزبـانـي قـاسـمـي        
شهردار جويم برگزار شد، به بيان مشكلات و حل مسائل و پـيـگـيـري       

 .مصوبات جلسات قبل پرداختند
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

هـاي لارسـتـان      در ادامه قنبرنژاد شهردار لار و رئيس مجمع شهـرداري 
 .بزرگ به ايراد سخن پرداخت 

هدف از برگزاري اين جلـسـات،   :  وي ضمن تبريك اعياد شعبانيه گفت
همفكري وياري رساندن به يكديگر است تا بتوانيم در پـيـشـرفـت و           

 .آباداني لارستان بزرگ گام مؤثر برداريم
شهردار لار با بيان اينكه اعتماد مردم به شهرداري را  بايد از اسـاس و      

اگر مردم به شهرداري اعتماد كنند، :  پايه هاي كار خود قرار داد گفت
شهروند آمادگي خود را براي قدم برداشتن در راه آباداني شهر قدم بر 
مي دارد و تا زماني كه مردم اين اعتماد را نسبت به شهرداري از دسـت  

 .بدهند، مشاركت حداكثري و سرمايه گذاري محقق نمي شود
امضاي اساسنامه مجمع شهرداريهاي لارستان توسط كليه شهرداران پس 
از اصلاح و بررسي دقيق، اعلام پـروژه هـاي كـاربـردي و اسـاسـي               
پيشنهادي شهرداران در جلسات آتي، آماده سازي و تهيه طرح توجيهي 
فني و اقتصادي مجتمع گلخانه اي مجمع شهرداريهاي لارستان بزرگ با 
هماهنگي دبيرخانه مجمع و شهرداري اوز و دعوت از رياست سـازمـان   
تامين اجتماعي لارستان جهت حل مسائل ومشـكـلات شـهـرداري در           
خصوص بيمه كارگران ساختماني وموارد مربوطه، از مصوبات اصـلـي   

 .اين جلسه به شمار مي رفت كه بحث و تبادل نظر شد
و پـس  1390شايان ذكر است مجمع شهرداريها لارستان بزرگ در سال 

از وقفه چند ساله، به جهت همفكري و هماهنگي بيشتر، مجدداً در سال 
با هدف ايجاد رويه مشترك در جهت ارتقاء جايگـاه لارسـتـان       1393

بزرگ با تأكيد بر توانايي هاي شهرها، تلاش در جهت تقويت مـوزون  
شهرهاي لارستان بزرگ، كمك در جهت ارتقاء شهرهاي لارسـتـان در     
سلسه مراتب شبكه ي شهري ايران، تشكيل و تا كنون اين جلسـات بـه     

 .طور مداوم در حال برگزاري است
 . گفتني است اين مجمع نهمين جلسه خود را در شهر جويم برگزاركرد

 اقليد
 :فرمانده سپاه ناحيه اقليد

 بسيجيان بايد هميشه در صحنه باشند
به گزارش روابط عمومي و تبليغات سپاه ناحيه اقليد؛ نشستي با حضـور  

فرمانده سپاه 
ــد و       ــي ــل اق
ــول   ــئــ مســ
نمـايـنـدگـي     
ولي فقيـه و    
فـــرمـــانـــده 
گردان امـام    

و )  ع( حسيـن 
فرمـانـدهـان    
گردان هـاي  
بيت المقدس 

 .با همكاري عمليات ناحيه در نمازخانه شهداي پاسدار برگزار شد
سرهنگ پاسدار موسي زارعي فرمانده سپاه ناحيه اقليـد     در اين مراسم 

اشـاره     ضمن خير مقدم به اهميت فراخواني گردان هاي بيت المقـدس 
هدف از فراخواني گردان هاي بيـت الـمـقـدس حـفـظ           :  كرد و گفت

داخلي مي باشد  و    بسيجيان در مقابل تهديدات   انسجام و آمادگي رزم
بسيجيان بايد هميشه در صحنه باشند تا بتوانند در مـقـابـل تـهـديـدات         

دشـمـن   :  وي افـزود   .  فرهنگي و نظامي با آمادگي كامل مقابله كـنـنـد   
درصدد وارد كردن رخنه هاي مختلف در نظام جمهوري اسلامي ايـران  

 .است و ما بايد با بصيرت كامل ترفند هاي آنان را نقش بر آب كنيم

 سروستان
 غلامرضا ميرزاده علامرودشتي 
 بخشدار مركزي سروستان شد

طي جلسه اي بـا حضـور       
معاون مدير كل سـيـاسـي      
انتخابات و تـقـسـيـمـات          
كشوري استانداري فارس، 
ائمه جـمـعـه سـروسـتـان،         
خرامه و كـوهـنـجـان و           
فرمانداران سـروسـتـان و      
خرامه و اعضـاي شـوراي     
اداري و تامين شهرسـتـان،   

غلامرضا ميرزاده به عنوان بخشدار مركزي شهرستان سروستان معرفـي  
 .شد

سال سابقه تدريس در    21ميرزاده اهل علامرودشت لامرد مي باشد كه 
آموزش و پرورش دارد و داراي مدرك تحصيلي كارشناسي ارشد در   
رشته ي آموزش و بهسازي منابع انساني است و بـخـشـداري مـركـزي        

 .سروستان اولين حضور او در مجموعه وزارت كشور است
به گزارش روابط عمومي فرمانداري شهرستان سروستان، سليمان كرمي 
در جلسه توديع و معارفه بخشداران مركزي سروستان، ضمن تـبـريـك    
اعياد شعبانيه با گراميداشت ياد و خاطره امام راحل عظيم الشان ، اظهار 

در ميان رهبران سياسي جهان كمتر شخصيتي بـه جـامـعـيـت و          : داشت
 26پيدا مي كني كه با وجود گذشت   )  ره( شاخص بودن حضرت امام 

 .سال از ارتحال ، جايگاه ويژه اي در دل عاشقان و شيعيان خود دارد
فرماندار سروستان در بخش ديگري از سخنان خود ضمن تـاكـيـد بـر         
همراهي دهياران ،شوراهاي بخش مركزي با بخـشـدار جـديـد اظـهـار           

 12با پيگيري هاي متعدد در حـوزه وزارت كشـور، تـعـداد             :  داشت
دهيـاري در     5دهياري به دو بخش كوهنجان و مركزي اضافه شده كه 

دهياري در بخش مركزي قرار دارد كـه از       7حوزه بخش كوهنجان و 
دهياري نيز در حوزه عشايري اسـت كـه مـي بـايسـت               5اين تعداد، 

بخشداران با معرفي دهياران پرتلاش در جهت خدمت رساني بيشتـر بـه     
 .مردم تلاش كنند

در پايان ميرزاده ضمن تشكر از استاندار و مـديـران ارشـد اسـتـان و            
شهرستان، خدمت به مردم بخش و پيشبرد همه جانبه شهرستان را اساس 

 . اولويت كاري خود اعلام نمود
 جهرم

همايش سرمايه گذاري در شهرستان جهرم 
 برگزار مي شود

فرماندار ويژه جهرم از برگزاري همايش جذب سرمايه گذار در ايـن      
  .شهرستان خبر داد

عليرضا صحراييان در گفتگو با خبرنگار مهر، بـا اشـاره بـه ايـنـكـه               
: شهرستان جهرم پتانسيل فراواني براي توسعه و پيشرفت دارد، گـفـت    

اين شهرستان از گذشته همواره در مباحث مختلف داراي جايگاه بـرتـر   
در كشور بوده و امروز هم شاهد تاثير گذاري اين شهرستان در اسـتـان   

 .فارس هستيم
يكي از اولويت هاي ما در شهرستان جـهـرم بـه اتـمـام          :  وي ادامه داد

رساندن پروژه هاي نيمه كاره عمراني است و با توجه به تجربيات خود 
 .در حوزه هاي عمراني مي توان در اين بخش موفق بود

پروژه هاي نيمه تمـام كـه درصـد        :  معاون استاندار فارس تصريح كرد
پيشرفت مناسب دارند بايد هرچه سريعتر به اتمام برسد زيرا در توسعـه  

 .اقتصادي بسيار تاثير گذار است
بيشتر پروژه ها در حوزه راه و دوبانده كردن مسـيـر   :  صحراييان افزود

شيراز به جهرم و جهرم به لار است كه با توجه به وضعيت جغرافيـايـي   
 .اين مسير در توسعه فارس تاثير گذار است

وي در بخش ديگري از سخنان خود با بيان اينكه يـكـي از مشـكـلات         
با تمركز بر روي پروژه :  امروز شهرستان جهرم خشكسالي است، گفت

آبرساني از سد سلمان فارسي به جهرم مي توانيم اين مشكل را برطـرف  
 .كنيم

زمانيكه ما زير سـاخـتـهـاي       :  فرماندار ويژه شهرستان جهرم تاكيد كرد
 .آماده و كامل داشته باشيم توسعه اقتصادي را به همراه خواهد داشت

صحراييان در ادامه سخنان خود با اشاره به ظرفيت هاي مناسب سرمايـه  
پتانسيل هاي فراوان در شـهـرسـتـان     :  گذاري در شهرستان جهرم، گفت

جهرم و فعالين اقتصادي موفق اين شهرستان باعث شد كه به طور ويژه 
 .بر مباحث فعاليت هاي بخش خصوصي در جهرم تمركز كنيم

با هماهنگي هاي انجام شده در سال جـاري هـمـايـش         :  وي يادآور شد
 .بزرگ جذب سرمايه گذار را در شهرستان جهرم برگزار خواهيم كرد

 خرم بيد
 جمع آوري زكات درخرم بيد آغاز شد

مدير كميته امداد امام خميني خرم بيد از آغاز جمع آوري زكات خبر 
داد؛به گزارش روابط عمومي كميته امداد شهرستان خـرم بـيـد،تـقـي        

آوري زكات در شـهـرسـتـان      جمع:  ملائي با بيان مطلب فوق اظهار كرد
 .شود هايي است كه توسط كميته امداد اجرا مي طرح يكي از عمده

ميليارد ريال زكات در ايـن     8وي با بيان اينكه در سال گذشته بالغ بر  
اين رقم در مقايسه با سـال  :  آوري شده است، اضافه كرد شهرستان جمع

 .درصد درصد افزايش يافته است300قبل از آن 
 2در سـال قـبـل          :  مدير كميته امداد شهرستان خرم بيد تصريح كرد 

آوري شـده   هزار ريال زكات در شهرستان خرم بيد جمع 962ميليارد و 
 .بود

وي در ادامه با اشاره به ترويج فرهنگ زكات در روستاها و شهـرهـاي    
همچنين در نماز جمعه شهرستان نيز ائمه جمعه بـه    :  اين شهرستان افزود

تبيين فرهنگ زكات در بين افراد شركت كننده در اين فريضه عبـادي  
 .اند پرداخته

وي با اشاره به برگزاري جلسات شوراي زكات در ايـن شـهـرسـتـان           
اين جلسات نيز با حضور ائمه جمعه شهرهاي شهرستان خرم بيـد  :  افزود

 .برگزار شده است
ملائي همچنين با اشاره به اعزام مبلغان زكـات بـه روسـتـاهـاي ايـن              

اين امر نيز به منظور تبيين و ترويج فرهنگ زكات در :  شهرستان افزود
 .بين كشاورزان و روستاييان صورت گرفته است

مدير كميته امداد شهرستان خرم بيد با اشاره به اينكه يكي از اهـداف     
احـداث  :  آوري زكات محروميت زدايـي اسـت، اضـافـه كـرد              جمع
آوري زكـات اسـت          المنفعه نيز از ديگر اهداف جـمـع   هاي عام پروژه

المنفعه از بركات جمع آوري ايـن   هاي عام واحداث مسجد، پل و پروژه
 .واجب ديني است

هاي تشويقي به امر زكات  ملائي همچنين با اشاره به اختصاص سياست  
اين امر نـيـز در راسـتـاي تشـويـق             :  و تبديل آن به قانون اضافه كرد

 .كشاورزان به پرداخت زكات صورت گرفته است

 بهبهان
 نماينده مردم بهبهان و آغاجاري و حومه 
 در خصوص كم آبي شديد هشدار داد 

محمدباقر شريعتي نماينده مردم بهبهان :  پرويز خليجي/  سرويس خبري
 .و آغاجاري و حومه در خصوص كم آبي شديد هشدار داد 

ميلادي مسـئلـه      2050در سال : وي با اعلام اين مطلب خاطر نشان كرد
چرا كه .  منابع آبي اصلي ترين موضوع مورد بحث در دنيا خواهد بود 

جمعيت جهان رشد فزاينده اي داشته و تامين آب و منابـع  2050تا سال 

غذايي و حفظ محيط زيست مهمترين دغـدغـه مـديـران و رهـبـران             
 .كشورها خواهد بود 

اين نماينده مردم در مجلس نهم  بيان كرد در حالي كه در خوزستان بـا  
بحران هاي شديد رو برو هستيم روزانه ميليارد ها تومان صرف انتـقـال   

 . آب از سرشاخه هاي كارون مي شود
انصاف نيست فقط بخاطر اينكه جاي ديگر آباد شـود    :  وي تاكيد كرد 

خوزستان خشك و خالي از سكنه شود و بايد تـوجـه داشـت آب از          
سرشاخه هاي كارون در درازمدت آسيب هاي جدي براي كشـور در      

  .پي خواهد داشت 
 آشنايي با موسسه خيريه بوي بهشت

موسسه خيريه بوي بهشت شـهـرسـتـان     :  پرويز خليجي/  سرويس خبري
بهبهان در جهت خدمت رساني به محرومين و نيازمند جامعه، مـوفـق و     

 .كوشا بوده و پيوسته نور اميد را در دل نيازمندان دميده است
به موجب گزارش واصله، اين موسسه مفيد كه به همت و فداكـاري و    
ايثار عده اي از خود گذشته پرسنل خدوم اداره مي شود، تنها در سـال  
گذشته در زمينه هاي مختلف از جمله خوراكي، بهداشتي، لوازم منزل، 
پوشاك، جهيزيه و سيسموني، پزشكي، حمل و نقل و امورات موسسـه  

ريال در قسمتهاي  3648440279و كمك هاي نقدي مددجويان جمعا 
 .ذكر شده بالا خدمت رساني نموده است

علاقمندان مي توانند در صورت تمايل كمك هاي نقدي خـود را بـه       
واريـز     0101478716006حساب سپهر بانك صادرات بـه شـمـاره        

 .باشدمي 06152826143شماره تماس . نمايند

 كهگيلويه و بويراحمد
 رتبه برتركشوري 4كهگيلويه و بويراحمد

 پرسش مهر رييس جمهوري را كسب كرد
معاون پرورشي و فرهنگي اداره كل آموزش و پرورش كهگيلـويـه و     

دانش آموزان و فرهنگيان اين استان در پرسش مـهـر     :  بويراحمد گفت
 .رييس جمهوري چهار رتبه برتر كشوري كسب كردند

به گزارش ايرنا و به نقل از روابط عمومي اداره كل آموزش و پرورش 
در بـخـش     :  كهگيلويه و بويراحمد، سيد بهاءالدين ملك حسيني افزود

دانش آموزي پرسش مهر رييس جمهوري علي محرابي از شـهـرسـتـان       
بويراحمد و دوره متوسطه اول در رشته پوستر رتبه اول و مـريـم زال       
پور از شهرستان گچساران و دوره ابتدايي در رشته كاريكاتـور رتـبـه      

 .دوم كشوري را كسب كردند
در بخش فرهنگي نيز حسين دولت دوست از شهرسـتـان   :  وي بيان كرد

بويراحمد در رشته داستان رتبه اول و نجف اصغرنژاد از شـهـرسـتـان         
  .كهگيلويه در رشته مقاله پژوهشي رتبه دوم كشوري را بدست آوردند

اثر از دانش آموزان و فرهنگيـان   950امسال :  ملك حسيني اظهار كرد
برگزيده به دبيرخانه استاني پرسش مهر رييس جمهوري ارسال شد كـه  

  .اثر فردي و گروهي به مرحله كشوري راه يافت 67از اين تعداد 
رييس جمهوري در پرسش مهر امسال از دانش آموزان :  وي عنوان كرد

و فرهنگيان خواسته بود در موضوع نحوه صرفه جويي و استفاده بهينه 
 .از منابع آبي مطلب ارايه دهند

قالب هاي ارايه آثار در پرسش مهر ريـيـس     :  ملك حسيني ابراز داشت
جمهوري شامل نقاشي، داستان، مقاله پژوهشي، فيلم، وبلاگ نـويسـي،     

 .پوستر و كاريكاتور بود
از مجموع حدود پنج هزار فرهنگي كهگيلويه و بويراحمـد  :  وي افزود

 39هزار دانش آموز استان نـيـز        140درصد و از مجموع بيش از  45
 .درصد در پرسش مهر رييس جمهوري شركت كردند

حدود پنج هزار معلم آقا و خانم در كهگيلويه و بويراحمد كار تدريس 
هزار دانش آموز پسر و دختر مقاطع تحصيلي ابتدايي و  140به بيش از 

مدرسه بـر عـهـده       700متوسطه اول و دوم اين استان را در دو هزار و 
  .دارند

تيم نفت و گاز گچساران مقام پنجم ليگ 
 برتر هندبال كشور را كسب كرد

تيم نفت و گاز گچساران با پيروزي بر مس كرمان از هـفـتـه پـايـانـي         

رقابت هاي ليگ برتر هندبال كشوري مقام پنجم جدول رده بندي ايـن  
 .مسابقات را كسب كرد

به گزارش خبرنگار ايرنا، تيم نفت و گاز گچساران در سالن پـدخـنـدق    
مهمـان   24بر  27شهر دوگنبدان به مصاف مس كرمان رفت و با نتيجه 

 .خود را شكست داد
 .امتيازي شد 19با اين پيروزي تيم هندبال نفت و گاز گچساران 

تيم هندبال نفت و گاز گچساران كه دومين حضور خود در ليگ بـرتـر   
را تجربه مي كرد با وجود مشكلات مالي توانست نتيجه قابل قـبـولـي      

 .كسب كند
بيست و هفتمين دوره رقابت هاي ليگ برتر هندبال كشور با قهرمـانـي   

 .امتيازي بسته شد 39ثامن الحجج سبزوار 
تيم هاي منيزيم فردوس و ثامن الحجج مشهد به ترتيب مقام هاي دوم و 

 .سوم اين مسابقات را كسب كردند
 .تيم نيروي زميني به ليگ دسته يك سقوط كرد

 بوشهر
 : معاون استانداري بوشهر

 معياردر برگزاري انتخابات 
 اجراي دقيق قانون است

ملاك و مـعـيـار مـا در         :  معاون سياسي امنيتي استانداري بوشهر گفت
 .برگزاري انتخابات اجراي دقيق قانون است

بــه گــزارش ايــرنــا،     
ــي       ــوم ــم ــط ع رواب
استانداري بوشهر بـه    
نقل از فتح اله حقيقي 

تــمــام تــوان   :  افــزود
ــراي          ــود را بـ خـ
برگزاري انتخـابـاتـي    
سالم و رقـابـتـي بـا           
ــري   ــث حضــورحــداك
مــردم و عــاري از        

 .هرگونه تنش صرف مي كنيم
براي انتخابات مجلس شوراي اسلامي ستاد انتخابات و : وي تصريح كرد

 .كميته هاي تخصصي در سطح استان تشكيل شده است
مقومهاي همـدلـي و     : وي با اشاره به سال همدلي و همزباني اظهار كرد

 .همزباني اعتماد، رضايت و مشاركت است
اگر اعتماد و رضايت حاصل نشود مشـاركـت بـه        :  حقيقي اضافه كرد

دست نمي آيد به همين دليل مديران استاني و شهرستاني بـراي جـلـب      
 .رضايت و مشاركت بايد وظيفه خود را به نحو شايسته انجام دهند

معاون سياسي امنيتي استانداري بوشهر با تاكيد بر لزوم تكـريـم مـردم      
تكريم بايد عملي و نه در حد شعار باشد و مردم شريـف ايـران     :  افزود

 .بايد آن را احساس كنند

مديران با پرهيز از سليقه اي نگاه كردن به امور پاسخگـوي  :  وي گفت
 .مطالبات همه آحاد جامعه باشند

براساس فرمايشات امام راحل و رهبر معظم انـقـلاب     :  حقيقي بيان كرد
براي آگاه سازي جامعه، خدمات نظام و دولت را به مردم اطلاع دهـيـد   
تا به اين وسيله از كاستيهاي خود آگاه و براي رفع آنها برنامـه ريـزي     

 .كنيم
در سفر استاني دولـت  :  معاون سياسي امنيتي استانداري بوشهر ادامه داد

ميليارد تومان اعتبار براي پروژه ها تعـريـف    290تدبير و اميد هزار و 
شد كه با عملياتي شدن اين پروژه ها گشايش هاي خوبي دراستان ايجاد 

 .مي شود
اعتبارات سفر ربطي به تخصيص سالانه و اعتبارات سـال  :  حقيقي گفت

 .ندارد 1394
تمامي اعتبارات سال جاري در پروژه هـاي تـوسـعـه         :  وي تاكيد كرد

 65گنـاوه بـا طـول            -محور هزينه مي شود كه نمونه آن محور ديلم 
 .كيلومتر است

 :معاون فني دانشگاه علوم پزشكي بوشهر
شهرستان ديلم در راه اندازي مركز 

 پيشگيري از بيماري هاي دندان الگو است
: معاون فني بهداشتي دانشگاه علوم پزشكي اسـتـان بـوشـهـر گـفـت             

شهرستان ديلم به عنوان يك الگو در راه اندازي مركز پيـشـگـيـري از       
بيماريهاي 
ــان و     ده
دندان در 
سطح ايـن  
ــان   ــتـ اسـ
ــطـــرح  مـ

 .است
ــه  بــــــــ
ــزارش  گـ
ايــرنــا از   

روابط عمومي شبكه بهداشت ودرمان ديلم، دكتر عبدالمهدي خـواجـه     
ئيان در نشست و بازيد روساي شبكه هاي بـهـداشـت و كـارشـنـاسـان            

 : بهداشت دهان و دندان شهرستان هاي استان بوشهر ازاين مركز افـزود 
خدمات سلامت دهان ودندان امروزه به واسطه گسترش سطح فرهـنـگ   
سلامت مردم بيش از پيش مورد درخواست بوده و هم اكنون يكـي از    

 .اولويت هاي برنامه سلامت كشور در نظر گرفته شده است
وي با ارايه آماري از وضعيت بهداشت دهان و دندان برخي از گـروه      

ساله ايراني در بـدو   6بطور متوسط هر كودك :  هاي سني جامعه گفت
 12تـا       6دندان شيري پوسيده است و از سن  5ورود به مدرسه داراي 

سالگي نيز ميزان پوسيدگي دندانهاي دائمي روند افزايشي دارد و در       
 .دندان پوسيده مي رسد 18سال تا  70تا 65سنين 

معاون فني معاونت بهداشتي دانشگاه علوم پزشكي استان بوشهر هـدف  
از برگزاري اين نشست و بازديد را آشنايي با خدمات مركز پيشگيـري  

اين :  از بيماريهاي دهان و دندان در شهرستان ديلم عنوان كرد و افزود 
با هـمـت    93مركز به عنوان اولين شهرستان استان در هفته سلامت سال

مسوولان و خيرين ، افتتاح شده و تاكنون در ارايه خدمات و كـنـتـرل    
وپيشگيري از بيماريهاي دهان و دندان بخصوص گـروه هـاي هـدف          

 .موفقيت هاي قابل توجهي داشته است
رييس شبكه بهداشت و درمان ديلم نيز با ارايه گزارشي از فعاليت ايـن    

در اين مركز خدماتي از قبيل معاينه ، وارنيش فـلـورايـد،     :مركز گفت
فيشور سيلانت، جرمگيري، ترميم سطحي، راديوگرافي،كشيدن دنـدان  

 .و جراحي ارايه مي شود
برگزاري كلاسهاي آموزشي با تـاكـيـد بـر       :  عبدالحسين ناصري افزود

آموزش گروه هاي هدف و مراجعه به مدارس ومهد كـودكـهـا بـراي       
آموزش بهداشت دهان و دندان ازديگر فعاليت هاي مستمر اين مـركـز   

 .است
سـال،     12تا    6سال ، كودكان  6گروه سني كودكان زير :  وي گفت 

 .زنان باردار و زنان شيـرده جـامـعـه هـدف ايـن طـرح مـي بـاشـد                      
 .شهرستان ديلم در منتهي اليه شمالي استان بوشهر قراردارد

 هرمزگان
 :امام جمعه بندرعباس

غده سرطاني زمين خواري در شهر 
 بندرعباس بايد ريشه كن شود

غده : نماينده ولي فقيه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس گفت                
سرطاني زمين خواري در شهر بندرعباس بايد با همكاري محيط زيست            

 .ريشه كن شود
به گزارش ايرنا ،         
آيت االله غلامعلي        
نعيم آبادي در خطبه     
هاي اين هفته            
نمازجمعه شهر          

در : بندرعباس افزود 
روستاها ديوار باغ      

سال    16هايي كه      
قبل ساخته شده بود      

را خراب كردند و در درگهان قشم نيز يك فضايي كه خلاف قانون                
بود، جلوي آن گرفته شد اما به اين غده سرطاني شهرمان كه مي رسد ، 

 .همه چيز متوقف مي شود
محيط زيست بايد : نماينده مردم هرمزگان در مجلس خبرگان اظهاركرد

در اين زمينه همكاري كرده و دست هاي پشت پرده را شناسايي و                  
 .برخورد قانوني شود

آيت االله نعيم آبادي با اشاره به اينكه رهبر معظم انقلاب بارها تاكيد                  
كردند هر كاري كه انجام مي شود بايد با رعايت محيط زيست باشد،               

از محيط زيست و مردم انتظار مي رود كه نگذارند فضايي           : بيان داشت 
كه محيط زيست را تهديد مي كند، شروع به كار كند و اگر شكل                   

 .گرفت جلوي آن را بگيرند
مسوولان و محيط زيست بايد جلوي آلودگي       : وي همچنين تاكيد كرد   

هاي زيست محيطي و هر حركتي كه محيط زيست مردم را به خطر مي              
اندازد از جمله فاضلاب، تعفن خورها و هوا و فضاي آلوده كه تنفس               

  .مردم را به خطر مي اندازد، بگيرند
اگر : نماينده ولي فقيه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس يادآورشد           

كاري قانوني انجام مي شود بايد مال مردم و حقوق مردم ضايع نشود               
 .و اگر غير قانوني است برخورد قاطع صورت گيرد

خرداد روز صنايع دستي اشاره كرد        20آيت االله نعيم آبادي درادامه به       
يكي از مهم ترين منبع درآمدي در دنيا صنايع دستي است كه            : و گفت 

امروز در كشور و استان ما كه پرچمدار اين هنر بوده ، كمتر پرداخته               
 .مي شود

وي با بيان اينكه كشور چين با استفاده از صنايع دستي اقتصاد دنيا را                 
صاحبنظران بيانيشدند جامعه اگر        : قبضه كرده است، اضافه كرد         

 .بخواهد به اقتصاد مقاومتي برسد، چاره اي جز احياي اين صنعت ندارد
خرداد   15: خرداد پرداخت و گفت      15وي همچنين به قيام خونين        

ريشه همه روزهاي خدا در انقلاب ماست و روزي است كه انقلاب                 
 .اسلامي ايران را ترسيم كرد

بهمن   22: نماينده مردم هرمزگان در مجلس خبرگان رهبري يادآورشد       
خرداد است و ريشه همه روزهاي پاك         15نيز در واقع فرزند       57سال  

 .ما در اين روز است
وي در پايان به سخنان رهبر معظم انقلاب در مراسم گراميداشت                   

مقام : اشاره كرد و گفت     )ره(ارتحال ملكوتي حضرت امام خميني         
معظم رهبري خط امام را در هفت عنوان بيان كردند كه از مراكز                   
تبليغاتي، رسانه ها و ادارات انتظار مي رود خط امام در كلام رهبري را         

  .در بين مردم منتشر كنند
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